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Drunknade planerna på en ny simhall?

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher

I de senaste valen harpartierna i majoriteten lovat invånarna i Österåker en ny simhall. I

början av 2023 stod Fletcher och Lindow och pekadeut platsen för den nya simhallen i

lokaltidningen kanalen. Under mars 2023 fattade majoriteten i Österåkers kommun beslut om

förslag på placering av den nya simhallen menefter det har det vart tyst och ingen

information har getts angående hur arbetet med den nya simhallen fortskrider.

Söra simhalls livslängd är begränsad och en ny simhall borde vara en prioriterad fråga för en

skärgårdskommun då invånarnas simkunnighet på kort och lång sikt är livsviktig, särskilt i en

tid när den rapporteras sjunka i hela landet.

Med bakgrund av ovanståendeställer Socialdemokraterna följande frågor

- Har de geotekniska undersökningar som skulle genomföras på den föreslagna platsen

genomförts? Om inte, vad beror det på?

- När kommerförslag till beslut om ny simhall presenteras?

- När kommer Österåkers invånare kunna badai sin nya simhall?
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